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ZAB.0002.2.2021 

Protokół nr XXVII/21 
z obrad XXVII Sesji Rady Powiatu we Włocławku 

z dnia  10 marca 2021 roku  

1) Otwarcie obrad XXVII Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Zygmunt Stanisław Wierzowiecki - Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku 
w dniu 10 marca 2021 r. o godzinie 11:40 otworzył  obrady XXVII Sesji Rady Powiatu we 
Włocławku. Powitał Panie i Panów Radnych, Panią Magdalenę Fejdowską – Państwowego 
Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku, Pana Grzegorza Jankowskiego – p.o. 
Komendanta Państwowej Straży Pożarnej we Włocławku, Pana Piotra Bartczaka – 
z Komendy Miejskiej Policji we Włocławku, Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę 
Włocławskiego, Panią Agatę Wojtkowską – Członka Zarządu, Pana Piotra Krygiera – 
Sekretarza Powiatu, Panią Jolantę Sakowską - Skarbnika Powiatu oraz kierowników 
jednostek organizacyjnych. 
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie 
powiatowym, obrady rady powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać 
się ze stosowną informacją zamieszczoną w BIP oraz na tablicy ogłoszeń dotyczącą ochrony 
danych osobowych.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

2) Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 17  
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi 
wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
3) Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady  powiedział, że w materiałach na sesję otrzymali porządek obrad 
XXVII Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym - Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady.  
Zgodnie z § 17 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego - z wnioskiem o uzupełnienie lub 
zmianę porządku obrad może wystąpić radny, komisja, klub radnych, zarząd, starosta. 
Wniosek powinien zawierać uzasadnienie faktyczne.  
Przewodniczący Rady  zapytał  – czy któryś  z uprawnionych podmiotów chciałby w tej 
chwili zgłosić wniosek o  uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad XXVII sesji ?  
Przewodniczący Rady powiedział, że Zarząd Powiatu pismem: 

 z dnia 3 marca  2021 r.  wniósł o  uzupełnieniu porządku obrad  o: 
 projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028;  
 projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Włocławskiego na rok 2021;  
 projekt uchwały w sprawie przekazania w drodze darowizny na rzecz Gminy Lubraniec 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Włocławskiego.   
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 z dnia 10 marca 2021 r. wniósł o uzupełnienie porządku obrad o: 
 projekt uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku;  
 projekt uchwały w sprawie przyznania w roku 2021 dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 
lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu 
Włocławskiego oraz jej wysokość. 

Wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne z dnia 3 marca 2021 r. radni otrzymali 
w materiałach na sesję.  
Wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne z dnia 10 marca 2021 r. radni 
otrzymali w dniu sesji.    
Przewodniczący Rady przypominał, że procedura głosowania wygląda w ten sposób, że 
przystępując do głosowania są Państwo zobowiązani do przyciśnięcia odpowiedniego 
przycisku na pulpicie, to jest odpowiednio „za” – zielony przycisk z literą Z , „przeciw” – 
czerwony przycisk z literą P, „wstrzymuję się”  – żółty z literą W.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Kto z Państwa jest za wykreśleniem powielonego punktu 17 z 18 - Sprawozdanie 
z działalności Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we Włocławku w 2020 roku 
i poprosił  o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania:  
Za – 17 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu wykreśliła punkt 17 z porządku obrad.  
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na dodaniu  
punktu jako 16  w brzmieniu: 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku i poprosił 
o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.   
Wyniki głosowania:  
Za – 17 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia zadań, na które 
przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 
roku. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na dodaniu  
punktu jako 17  w brzmieniu: 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028 i poprosił o  przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania:  
Za – 17 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na dodaniu  
punktu jako 18  w brzmieniu: 
18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2021 i poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania:  
Za – 17 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na dodaniu  
punktu jako 19  w brzmieniu: 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania w drodze darowizny na rzecz 
Gminy Lubraniec nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Włocławskiego i poprosił  
o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania:  
Za – 17 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania w drodze 
darowizny na rzecz Gminy Lubraniec nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Włocławskiego. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na dodaniu  
punktu jako 20  w brzmieniu: 
20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie   przyznania w roku 2021 dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu 
Włocławskiego oraz jej wysokość i poprosił  o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania:  
Za – 17 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyznania w roku 2021 dotacji 
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu 
Włocławskiego oraz jej wysokość.  
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś  z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
XXVII sesji ?  
Nie było wniosków.  
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Porządek obrad uwzględniający zmiany radni otrzymali w dniu sesji.  
Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek składa się z 30 punktów i przystąpił do 
realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 
4) Przyjęcie protokołu nr XXVI/21 z dnia 22 stycznia 2021 roku. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad XXVI Sesji, który był do wglądu 
w Kancelarii Przewodniczącego Rady oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było to 
stwierdził, że rada powiatu przyjęła protokół nr  XXVI/21 z dnia 22 stycznia 2021 r. 
 
5) Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
22 stycznia 2021 r. do 2 marca 2021 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego 
z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 3 marca 2021 r. do dnia sesji.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz  sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji.  
W dniu dzisiejszej sesji radni otrzymali sprawozdanie Starosty.  
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy celem zapoznania ze sprawozdaniem starosty.  
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady rady powiatu.  
Przewodniczący Rady zapytał: Panie i Panowie Radni, czy są pytania, uwagi do 
przedstawionego sprawozdania?    
Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 10 marca 2021 r. przyjęła  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 22 
stycznia 2021 r. do 2 marca 2021 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności 
Zarządu Powiatu za okres od dnia 3 marca 2021 r. do dnia sesji.  
 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 22 
stycznia 2021 r. do 2 marca 2021 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności 
Zarządu Powiatu za okres od dnia 3 marca 2021 r. do dnia sesji stanowi załącznik nr 10 do 
niniejszego protokołu.   
 
6) Raport roczny o stanie bezpieczeństwa w mieście i powiecie włocławskim i wynikach 
pracy Komendy Miejskiej Policji we Włocławku w 2020 r.  
 
Przewodniczący Rady Komendant Miejski Policji we Włocławku przedłożył na obrady 
Rady Powiatu raport roczny o stanie bezpieczeństwa w mieście i powiecie włocławskim 
w roku 2020 i wynikach pracy komendy policji.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Mariusza Bladoszewskiego – Przewodniczącego 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad 
analizą raportu.  
Pan Mariusz Baldoszewski – Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformowała, że Komisja Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku odbyła posiedzenie w dniu 26 lutego 
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2021 r., na którym analizowała raport roczny o stanie bezpieczeństwa w mieście i powiecie 
włocławskim i wynikach pracy Komendy Miejskiej Policji we Włocławku w 2020 roku.  
Jednogłośnie, 5 głosami „za” pozytywnie go zaopiniowała. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym raportem.  
Jednocześnie poinformował, iż obecny na sesji obecny jest ekspert z Wydziału Prewencji Pan 
Piotr Bartczak z Komendy Miejskiej Policji we Włocławku, który ustosunkuje się do 
ewentualnych głosów w dyskusji i udzieli odpowiedzi na pytania. 
Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos?  
Radni nie zabrali głosu. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszę głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było,  to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 10 marca 2021 roku przyjęła 
raport roczny o stanie bezpieczeństwa w mieście i powiecie włocławskim i wynikach pracy 
Komendy Miejskiej Policji we Włocławku w 2020 roku.   
 
Raport roczny o stanie bezpieczeństwa w mieście i powiecie włocławskim i wynikach pracy 
Komendy Miejskiej Policji we Włocławku w 2020 roku stanowi załącznik nr  11 do 
niniejszego protokołu.   
 
7) Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej we Włocławku 

o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego, o zagrożeniach pożarowych 
i zabezpieczeniu powodziowym Powiatu Włocławskiego za 2020 rok wraz 
z realizacją Programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa 
obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego 
na lata 2019-2023” w części dotyczącej Powiatu Włocławskiego w 2020 roku. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej we 
Włocławku przedłożył informację o stanie bezpieczeństwa w 2020 r.  
Przewodniczący Rady poprosił  Pana Mariusza Bladoszewskiego – Przewodniczącego 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad 
analizą informacji.  
Pan Mariusz Baldoszewski – Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że Komisja Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku odbyła posiedzenie w dniu 26 lutego 
2021 r., na którym analizowała Informację Komendanta Miejskiego Państwowej Straży 
Pożarnej we Włocławku o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego, o zagrożeniach 
pożarowych i zabezpieczeniu powodziowym Powiatu Włocławskiego za 2020 rok wraz 
z realizacją Programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli 
i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2019-2023” 
w części dotyczącej Powiatu Włocławskiego w 2020 roku i jednogłośnie, 5 głosami „za” 
pozytywnie go zaopiniowała. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożoną informacją.  
Jednocześnie poinformował, iż obecny na sesji p.o. Komendant Miejskiego PSP,  brygadier 
mgr inż. Grzegorz Jankowski, ustosunkuje się do ewentualnych głosów w dyskusji i udzieli 
odpowiedzi na pytania. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było,  to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu  10  marca 2021 roku przyjęła  
Informację Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej we Włocławku o stanie 
bezpieczeństwa przeciwpożarowego, o zagrożeniach pożarowych i zabezpieczeniu 
powodziowym Powiatu Włocławskiego za 2020 rok wraz z realizacją Programu zapobiegania 
przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego dla Miasta 
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Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2019-2023” w części dotyczącej Powiatu 
Włocławskiego w 2020 roku. 
Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej we Włocławku o stanie 
bezpieczeństwa przeciwpożarowego, o zagrożeniach pożarowych i zabezpieczeniu 
powodziowym Powiatu Włocławskiego za 2020 rok wraz z realizacją Programu zapobiegania 
przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego dla Miasta 
Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2019-2023” w części dotyczącej Powiatu 
Włocławskiego w 2020 roku stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

 
8) Stan bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Włocławskiego w  2020 roku.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny 
przedłożyła na dzisiejsze obrady Rady informację dotyczącą stanu bezpieczeństwa 
sanitarnego na terenie Powiatu Włocławskiego w 2020 roku.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Mariusza Bladoszewskiego – Przewodniczącego 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad 
informacją.  
Pan Mariusz Baldoszewski – Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że Komisja Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku odbyła posiedzenie w dniu 26 lutego 
2021 r., na którym analizowała Stan bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Włocławskiego 
w  2020 roku i jednogłośnie, 5 głosami „za” pozytywnie go zaopiniowała. 
Przewodniczący Rady poprosił–Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych o przedstawienie prac nad informację.   
Pan Roman Tomaszewski – Członek Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformował, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych odbyła posiedzenie w dniu 2 marca 
2021 r., na którym anglizowała stan bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Włocławskiego 
w 2020 roku i pozytywnie go zaopiniowała. 
Przewodniczący Rady poinformował, iż na sesji obecna jest za pomocą łączy internetowych, 
Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny, która jeżeli będą pytania udzieli odpowiedzi.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad informacją, czy są jakieś pytania do pani 
inspektor?  
Radni nie podjęli dyskusji. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było,  to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 10  marca 2021 roku przyjęła 
informację na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Włocławskiego w 2020 roku. 
 
Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Włocławskiego w 2020 roku 
stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
9) Informacja Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie 

oraz użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2020 r.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych  we Włocławku stosownie do przepisu paragrafu 8 pkt 1 
uchwały nr XXIII/242/13 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 17 czerwca 2013 r.  przekazał 
podmiotowi tworzącemu informację o zbyciu, oddaniu w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz 
użyczenie na rzecz jednego podmiotu. 
Przewodniczący Rady poprosił  Pana Romana Tomaszewskiego – Członka Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad informacją.  
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Pan Roman Tomaszewski – poinformował, że Komisja w dniu 2 marca br. Odbyła 
posiedzenie, na którym analizowała Informację Dyrektora w sprawie zbycia, oddania 
w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2020 r. Komisja 
zaopiniowała informację pozytywnie. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Bogdana Kaczmarka – 
Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad informacją.  
Pan Bogdan Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, 
że Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 2 marca br. analizowała informację 
dotyczącą zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenia aktywów 
trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
za 2020 r. Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała informację.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożoną informacją. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było,  to stwierdzam, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 10 marca 2021 roku 
przyjęła Informację Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie 
oraz użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2020 r.  
 
Informacja Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz 
użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2020 r. stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu. 
O godzinie 11:24 na obrady Rady przybyła radna Pani Ewa Kończyńska. Na sali obrad było 
18 radnych. 
 
10) Informacja dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku oraz 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z realizacji Powiatowego 
programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych ma lata 2016 – 2025 za rok 
2020.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że radni otrzymali informację z wykonania Powiatowego 
programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych na lata 2016-2025 za rok 2020.  
W informacji podane są dane dotyczące działań prowadzonych przez Powiatowe Centrum 
Pomocy Rodzinie we Włocławku oraz działań prowadzonych przez Urząd Pracy we 
Włocławku w roku 2020. Do informacji dołączona jest, do wiadomości,  opinia  Powiatowej 
Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych we Włocławku.  
Przewodniczący Rady poprosił  Pana Romana Tomaszewskiego - Członka Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Roman Tomaszewski – poinformował, że w dniu 2 marca 2021 r. obradowała komisja, 
która analizowała informację Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 
Włocławku oraz Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z realizacji 
Powiatowego Programu Działań na rzecz osób niepełnosprawnych na lata 2016 – 2025 za rok 
2020. Komisja pozytywnie zaopiniowała informację.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożoną informacją. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było,  to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 10 marca 2021 roku przyjęła 
informację Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku oraz 
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z realizacji Powiatowego Programu 
Działań na rzecz osób niepełnosprawnych na lata 2016 – 2025 za rok 2020.  
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Informacja Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku oraz 
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z realizacji Powiatowego Programu 
Działań na rzecz osób niepełnosprawnych na lata 2016 – 2025 za rok 2020 stanowi załącznik 
nr 15 do niniejszego protokołu.  
 
11) Sprawozdanie z realizacji programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego 

rynku pracy za rok 2020.   
 

Przewodniczący Rady powiedział, że radni otrzymali sprawozdanie z realizacji Programu 
promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy za rok 2020.   
Przewodniczący Rady poprosił  Pana Mariusza Bladoszewskiego – Przewodniczącego 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad 
projektem uchwały.  
Pan Mariusz Balodoszewski – Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że  komisja w dniu 26 lutego br. analizowała  
sprawozdanie z realizacji programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku 
pracy za rok 2020. Komisja pozytywnie, pięcioma głosami „za” zaopiniowała w/w 
sprawozdanie.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad sprawozdaniem. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było,  to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 10 marca 2021 roku przyjęła 
Sprawozdanie z realizacji programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku 
pracy za rok 2020.  
Sprawozdanie z realizacji programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku 
pracy za rok 2020 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
 
12) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 
dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony.  

 
Przewodniczący Rady powiedział,  że radni otrzymali projekt uchwały zawierający zasady 
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 
wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka – Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 2 marca br. 
analizowała projekt uchwały dotyczący zasad nabywania, zbywania i obciążania 
nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 
lata lub na czas nieoznaczony. Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Przewodniczący Rady poprosiła Pana Bogdana Domżalskiego – Przewodniczącego Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Bogdan Domżalski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju 
poinformował, że Komisja Infrastruktury i Rozwoju na posiedzeniu w dniu 1 marca br. 
analizowała projekt uchwały dotyczący zasad nabywania, zbywania i obciążania 
nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 
lata lub na czas nieoznaczony. Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, czterema głosami „za”.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Radni nie podjęli dyskusji,  
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie ma dyskusji, to kto jest za podjęciem uchwały i 
przystąpił do procedury głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się -0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 10 marca 2021 roku w sprawie zasad nabywania, 
zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie zasad nabywania, zbywania 
i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 
dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 10 marca 2021 roku w sprawie zasad 
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 
wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony stanowi 
załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
 
13) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Włocławski.    
 

Przewodniczący Rady , zgodnie z art. 30 a ust. 4 Karty Nauczyciela otrzymaliście Państwo 
sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego za 2020 rok.  
Przewodniczący poprosił  Pana Karola Matusiaka - Przewodniczącego Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu o przedstawienie prac nad sprawozdaniem. 
Pan Karol Matusiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja analizowała sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 
przez Powiat Włocławski. Komisja jednogłośnie, pięcioma głosami „za” przyjęła w/w 
sprawozdanie i przedstawia Wysokiej Radzie.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad sprawozdaniem. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 10 marca 2021 r. przyjęła 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Włocławski.  
 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Włocławski stanowi załącznik 
nr  20 do niniejszego protokołu.  
 
14) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.   
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 15 grudnia 2020 r. wpłynęła na adres e-mail 
starostwa petycja, w  której wskazano, że jest złożona w interesie publicznym. 
Przewodniczący Rady poprosił  Pana Tomasza Jezierskiego – Przewodniczącego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
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Pan Tomasz Jezierski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
poinformował, że Komisja w dniu 2 lutego 2021 r. odbyła posiedzenie, na którym 
analizowana projekt uchwały w sprawie petycji i pozytywnie go zaopiniowała.   
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie ma dyskusji, to przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 2 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu 
w życie uchwały daty – 10 marca 2021 r. Państwa jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że Przewodniczący Rady 
stwierdził, że uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 10 marca 2021 roku w sprawie 
rozpatrzenia petycji została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi 
załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 10 marca 2021 roku w sprawie rozpatrzenia 
petycji stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  
 

15) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 
uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Włocławskiego. 
 

Przewodniczący Rady powiedział, że organy jednostek samorządu terytorialnego stosownie 
do przepisów ustawy z dnia 20 lipca 2000 r. o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych 
innych aktów prawnych zobowiązane są do ogłaszania tekstów jednolitych znowelizowanych 
aktów normatywnych nie rzadziej niż raz na 12 miesięcy. Akty prawne podlegają ogłoszeniu 
w dzienniku urzędowym, w którym dany akt normatywny ogłoszono.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed rozpoczęciem 
procedury głosowania poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 10 marca 2021 r.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 10 marca 2021 roku w sprawie  ogłoszenia tekstu 
jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Włocławskiego została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie  ogłoszenia tekstu jednolitego 
uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 25 do 
niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 10 marca 2021 roku w sprawie  ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Włocławskiego stanowi 
załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  
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16) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy przeznaczenia środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w kwocie 850.269 zł na 
realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2021 roku. Do projektu 
uchwały dołączona jest, do wiadomości, opinia Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 
Niepełnosprawnych we Włocławku. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosił  o uzupełnienie 
paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 10 marca 2021 r.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  10 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań, na które 
przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 
roku została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie określenia zadań, na które 
przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 
roku stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia  10 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań, 
na które przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 
2021 roku stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  
 

17) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028. 
 

Przewodniczący Rady powiedział,  że  projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr 1 i 2 
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego. 
Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 10 marca 2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Kto jest za podjęciem uchwały i poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 10 marca 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028 
została podjęta. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028 stanowi 
załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia  10 marca 2021 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2021 – 2028 stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  
 

18) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021. 
 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i  wydatków oraz na wniosek dysponentów środków budżetowych. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 10 marca 2021 r.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  10 marca 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 stanowi załącznik nr 34 do niniejszego 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia  10 marca 2021 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 stanowi załącznik nr 35 
do niniejszego protokołu.  
 

19) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania w drodze darowizny na 
rzecz Gminy Lubraniec nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Włocławskiego.  
 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
przekazanie w drodze darowizny nieruchomości położonej w obrębie Miasta Lubraniec na 
rzecz gminy Lubraniec z przeznaczeniem na powiększenie ogólnodostępnego parkingu dla 
samochodów z możliwością korzystania przez powiatowe placówki oświatowe.  
Przewodniczący otworzył  dyskusję nad projektem uchwały.  
Radny Wojciech Rudziński poprosił o wyjaśnienie uchwały. 
Pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski poinformował, że sprawa dotyczy dwóch 
działek ewidencyjnych o łącznej powierzchni ok. 7 arów, od wielu lat użytkowanych przez 
gminę Lubraniec  w formie parkingu przy Urzędzie Gminy. W ramach dobrej współpracy 
między samorządami należy te grunty oddać samorządowi gminy.   
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma dalszych głosów w dyskusji, to przed 
rozpoczęciem procedury głosowania poprosił o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty - 10 marca 2021 r.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
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Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Jedna osoba niegłosująca  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdził, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku  z dnia 10 marca 2021 r. w sprawie przekazania w drodze darowizny na rzecz 
Gminy Lubraniec nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Włocławskiego została 
podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  w sprawie przekazania w drodze darowizny 
na rzecz Gminy Lubraniec nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Włocławskiego 
stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku  z dnia 10 marca 2021 r. w sprawie przekazania 
w drodze darowizny na rzecz Gminy Lubraniec nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Włocławskiego stanowi załącznik nr 38  do niniejszego protokołu.  
 

20) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania w roku 2021 dotacji na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 
zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej wysokość.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy przyznania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu 
Włocławskiego.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 4, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 10 marca 2021 r.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  10 marca 2021 roku w sprawie przyznania w roku 2021 
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na 
obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej wysokość została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przyznania w roku 2021 dotacji na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu 
Włocławskiego oraz jej wysokość stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia  10 marca 2021 roku w sprawie przyznania 
w roku 2021 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 
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zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej wysokość stanowi załącznik nr 41 do 
niniejszego protokołu.  
 

21) Sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego Rady Powiatu we Włocławku w 2020 r.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego sporządziła za rok 2020 sprawozdanie ze swojej działalności.  
Przewodniczący poprosił Pana Marka Jaskulskiego - Wiceprzewodniczącego Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad 
sprawozdaniem.  
Pan Marek Jaskulski – Wiceprzewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że komisja w dniu 26 lutego br. opracowała 
i przyjęła sprawozdanie ze swojej działalności za rok 2020.   
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy chcieliby zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 10 marca 2021  r. przyjęła 
Sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
Rady Powiatu we Włocławku w 2020 roku. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
Rady Powiatu we Włocławku w 2020 roku stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.  
 

22) Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we 
Włocławku w 2020 r. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Budżetu i Finansów sporządziła za rok 2020 
sprawozdanie ze swojej działalności.  
Przewodniczący poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka - Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad sprawozdaniem. 
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Komisja Budżetu i Finansów 
poinformował, że na posiedzeniu w dniu 2 marca br. komisja opracowała sprawozdanie ze 
swojej działalności za rok 2020. Komisja za okres sprawozdawczy odbyła 6 posiedzeń. 
Informacja dotycząca analizowanych materiałów została zawarta w sprawozdaniu.  W imieniu 
Komisji wnoszę o przyjęcie sprawozdania.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli 
dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 10 marca 2021 r. przyjęła 
Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we Włocławku 
w 2020 roku. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we Włocławku 
w 2020 roku stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.  

 
23) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu 

we Włocławku w 2020 roku. 
 

Przewodniczący Rady powiedział, że  Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  sporządziła za 
rok 2020 sprawozdanie ze swojej działalności.  
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Przewodniczący Rady poprosił Pana Karola Matusiaka - Przewodniczącego Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu  o przedstawienie prac nad sprawozdaniem.  
Pan Karol Matusiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 26 lutego 2021 r. opracowała i przyjęła 
pięcioma głosami „za” w/w sprawozdanie i przedstawia Wysokiej Radzie do akceptacji. 
Przewodniczący Rady otworzył  dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 10 marca 2021 r. przyjęła 
Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we 
Włocławku w 2020 r.  
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we 
Włocławku w 2020 r. stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.  
 

24) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu 
we Włocławku w 2020 r.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że  Komisja Infrastruktury i Rozwoju  sporządziła za rok 
2020 sprawozdanie ze swojej działalności.  
Przewodniczący poprosił Pana Bogdana Domżalskiego - Przewodniczącego Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju o przedstawienie prac nad sprawozdaniem.  
Pan Bogdan Domżalski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju 
poinformował, że Komisja Infrastruktury i Rozwoju na posiedzeniu w dniu 1 marca br. 
opracowała sprawozdanie ze swojej działalności za rok 2020. Komisja za okres 
sprawozdawczy odbyła 5 posiedzeń. Informacja dotycząca analizowanych materiałów została 
zawarta w sprawozdaniu.  W imieniu Komisji Przewodniczący Komisji wniósł o przyjęcie 
sprawozdania.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 10 marca 2021 r. przyjęła 
Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku 
w 2020 r.  
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku 
w 2020 r. stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.  
 

25) Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Powiatu we Włocławku w 2020 roku. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska  sporządziła 
za rok 2020 sprawozdanie ze swojej działalności.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Wojciecha Rudzińskiego - Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska  o przedstawienie sprawozdania. 
Pan Wojciech Rudziński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 2 marca br. opracowała i przyjęła 
sprawozdanie ze swojej działalności za rok 2020 r. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 10  marca 2021 r. przyjęła 
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Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i ochrony Środowiska  Rady Powiatu we 
Włocławku w 2020 roku. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i ochrony Środowiska  Rady Powiatu we 
Włocławku w 2020 roku stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu. 
 

26) Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 
we Włocławku w 2020 roku. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Skarg, Petycji i Wniosków sporządziła za rok 
2020 sprawozdanie ze swojej działalności.  
Przewodniczący poprosił Pana Tomasza Jezierskiego - Przewodniczącego Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji o przedstawienie sprawozdania. 
Pan Tomasz Jezierski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 2 lutego 2021 r., na którym opracowała i 
jednogłośnie przyjęła sprawozdanie ze swojej działalności za rok 2020.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było,  to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 10  marca 2021 r. przyjęła 
Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Powiatu we 
Włocławku w 2020 roku. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Powiatu we 
Włocławku w 2020 roku stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu. 
 

27) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady 
Powiatu we Włocławku w 2020 r. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych  sporządziła za 
rok 2020 sprawozdanie ze swojej działalności.  
Przewodniczący Rady poprosił Panią Ewę Kończyńską - Przewodniczącego Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad sprawozdaniem.  
Pani Ewa Kończyńska – Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, że komisja na posiedzeniu w dniu 2 marca 2021 r. opracowała sprawozdanie i 
przyjęła sprawozdanie ze swojej działalności za rok 2020.   
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było,  to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 10 marca 2021 r. przyjęła 
Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we 
Włocławku w 2020 r.  
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we 
Włocławku w 2020 r. stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu. 
 

28) Sprawozdanie z realizacji planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu we Włocławku w 2020 roku. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Rewizyjna sporządziła za rok 2020 
sprawozdanie z realizacji planu pracy i kontroli za rok 2020.  
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Przewodniczący Rady poprosił  Panią Barbarę Wałęsę – Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej o przedstawienie prac nad sprawozdaniem.  
Pani Barbara Wałęsa – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedziała, że Komisja 
Rewizyjna  na posiedzeniu w dniu 3 marca br. opracowała sprawozdanie z realizacji planu 
pracy i kontroli za 2020 r. Komisja za okres sprawozdawczy odbyła 4 posiedzenia 
i przeprowadziła 6 kontroli. Informacja dotycząca analizowanych materiałów oraz 
przeprowadzonych kontroli została zawarta w sprawozdaniu.  W imieniu Komisji wniosła 
o przyjęcie sprawozdania.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 10 marca 2021 r. przyjęła 
Sprawozdanie z planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej w 2020 roku.  

 
Sprawozdanie z planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej w 2020 roku stanowi załącznik nr 
49 do niniejszego protokołu.   

 
29) Oświadczenia radnych. 

 
Przewodniczący Rady przypominał, że w ramach realizacji tego punktu mogą być 
wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. 
Przypominam, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, 
który przekazuje je niezwłocznie staroście.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy ktoś z radnych chce wygłosić lub złożyć na piśmie 
do protokołu oświadczenie?  
Starosta Włocławski poinformował, że w zakresie realizacji inwestycji od początku roku 
2021 pracuje się dość intensywnie. Jeżeli chodzi o drogi, to na wszystkie 3 zadania 
inwestycyjne zostały podpisane umowy, wykonawcy weszli na roboty. Jest to droga 
Lubraniec – Topólka, droga Izbica Kuj. – Józefowo, droga Chełmica  -  Świątkowizna. Został 
ogłoszony przetarg na remonty kolejnych odcinków dróg. Dotyczy to gminy Lubień Kuj., 
częściowo gminy Choceń, Boniewo i Lubraniec. Blisko 5 km kolejnych dróg do przebudowy. 
Obecnie czeka się na rozstrzygnięcie konkursu na dofinansowanie dróg przez Premiera RP 
oraz rozstrzygnięcie 3 naboru w ramach RFIL. Trwają prace dokumentacyjne na kolejne 
odcinki dróg z Lubomina do Izbicy Kuj. Modlibórz – Kłóbka – Chodecz i w gminie Kowal, 
która ma łączyć nowopowstałą strefę gospodarczą, która na tym terenie jest planowana. 
Starosta podziękował radnym za to, że zostały przyjęte kolejne zadania, na które będą 
opracowywane dokumentacje. Jedno większe zadanie to droga Stary Brześć – Polówka. 
Oprócz tego chodniki i  przejścia dla pieszych. Ma być wydzielony specjalny fundusz na 
budowę przejść dla pieszych. Te odcinki są bardzo potrzebne, dotyczy to gminy Baruchowo 
w miejscowości Goreń – Skrzynki, gminy Boniewo, gdzie przenoszony jest Urząd Gminy, 
krótki odcinek chodnika przy nowopowstałym centrum handlowym w miejscowości Szpetal 
Górnym jest potrzeba przejścia dla pieszych. Wprowadza się na wniosek radnego 
D.Dalmanna przejście dla pieszych w Choceniu. Jeżeli chodzi o inne zadania, które są 
realizowane, to trwa proces rozstrzygnięcia przetargu na największe zadanie -  budowa 
Powiatowego Centrum Zdrowia. Obecnie jest odwołanie do KIO w Warszawie, gdzie 
wykonawca z 3 z kolei ofertą wniósł uwagi. Oferta najniższa na kwotę 42.750.000 zł   spełnia 
warunki przetargu i dążono do jej wyboru. Starosta wyraził nadzieję, że wspólnie 
z wykonawcą, który przystąpił do tego postępowania po stronie powiatu, uda się to obronić, 
że tę ofertę będzie można wybrać i podpisać umowę. Dawałoby to dość spore oszczędności 
do budżetu. Na tę inwestycję planowano 57 mln zł. Podobna sytuacja jest z instalacją 
fotowoltaiczną. Na skutek odwołania do KIO był dokonany kolejny wybór oferty. Czeka się 
czy wpłyną odwołania czy będzie można podpisać umowę. Na to zadanie otrzyma się 
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dofinansowanie z samorządu województwa. Została zwiększona alokacja środków. Środki 
trafią w wysokości 50% wartości zadania. Starosta podziękował, że rada zaakceptowała 
wprowadzone do budżetu nowe zadanie – budowę Powiatowego Centrum Sportu i Rekreacji. 
Przychodzi czas na kolejne zadania. Chce się rozpocząć pracę koncepcyjną, podziałowe, tak 
aby być gotowym do ewentualnych środków unijnych z nowej perspektywy, zarówno 
z Krajowego Planu Odbudowy, jak nowej perspektywy finansowej. Są informację, że takie 
zadania mają być preferowane w nowej perspektywie finansowej. Aby być na to gotowym to 
jest ostatni moment, żeby takie prace rozpoczynać.  Będzie się szukać kolejnych środków 
zewnętrznych w  nowej perspektywie finansowej na budowę Powiatowego Centrum Zdrowia. 
Są jeszcze kwestie wyposażenia jednostki w odpowiednim zakresie. Jeżeli chodzi o Krajowy 
Plan Odbudowy, to będzie do wydatkowania w perspektywie dwóch i pół roku zadania, które 
będą gotowe dokumentacyjnie.  Wprowadza się kolejne środki zewnętrzne,  po tym jak 
dodatki otrzymali pracownicy DPS – u. Obecnie przez trzy miesiące dodatki będą dla 
pracowników wielofunkcyjnych placówek opiekuńczo-wychowawczych w wysokości 1000 zł 
brutto bądź od 500 zł brutto w zależności od zakresu zadań, jakie dana osoba w danej  
jednostce zadania sprawuje. Trwa proces szczepień w jednostkach. W różnych jednostkach 
jest różnie w zależności od podejścia pensjonariuszy i pracowników. Zaszczepienie 
pensjonariuszy można oceniać na poziomie 70%, a pracowników od 30% do 90%. Trwa 
proces rozstrzygnięcia wszelkich konkursów jakie co roku były ogłaszane. Rada dokonała 
podziału środków na zabytki, było 10 wniosków. Zostały rozpatrzone pozytywnie 
i w jednakowej kwocie. Podobnie jest z klubami sportowymi i strażami. Zwiększone w tym 
roku środki niebawem, do tych jednostek trafią, gdyż zostaną podpisane umowy. 
W przypadku sportu zarząd powiatu dokonał już rozstrzygnięcia, w przypadku straży te 
wnioski składane są do końca marca i w kwietniu zostaną przeanalizowane i na początku 
maja zostaną podpisane do realizacji.  
Radny Karol Matusiak złożył wniosek dotyczący wykonania przepustu na drodze 
powiatowej w miejscowości Kłobia na wysokości znajdującego się sklepu spożywczego 
i remizy OSP.Na zakręcie w miejscowości Kłobia notorycznie co roku w okresach roztopów 
lub dużych opadów deszczu zbiera się tam woda, która nie może przedostać się na drugą 
stronę. Powoduje to zalewanie posesji znajdującej się też wzdłuż drogi powiatowej. Zdaniem 
radnego niezbędne byłoby wykonanie tam przejścia pod szosą, które rozwiąże ten problem. 
Radny zwrócił się do zarządu w tej sprawie. Radny próbował w tej sprawie rozmawiać się 
z dyrektorem PZD. Dyrektor ma trochę inny pogląd na tę sprawę. Radny wniósł, aby zarząd 
powiatu  przyjrzał się sprawie i ewentualnie podjął odpowiednie działania. Są to wnioski 
mieszkańców miejscowości Kłobia, którzy uważają tak jak radny, że  wykonanie tych prac 
jest niezbędne, aby usprawnić przepływ wody pod drogą powiatową.   
Radna Ewa Kończyńska zapytała starostę, jakie czyni starania w temacie ekologii? Czy 
zamierza w najbliższym czasie robić nasadzenia drzew, zieleni? Ważne są sprawy stref 
ekonomicznych, ale również sprawy ekologiczne. Chodzi o zdrowie mieszkańców. Czy jakieś 
działania starosta w okresie wiosny będzie czynił?    Radna chciałby, aby to było.  
Przewodniczący Rady poinformował, że  wstąpił do Klubu Radnych Samorządowe 
Porozumienie Radnych Powiatu Włocławskiego. Są to ludzie znani, młodzi, ambitni, z werwą  
o szerokich horyzontach. Współpraca w tym klubie będzie obopólna, przewodniczący ze 
swoim doświadczeniem, pozostali członkowie ze swoją młodością i z nowymi horyzontami. 
Zdaniem przewodniczącego współpraca zaowocuje.    
Radny Wojciech Rudziński powiedział, że z wypowiedzi starosty wynika, że jest planowane   
centrum sportu i rekreacji. Radny zapytał - gdzie będzie zlokalizowane? W powiecie przy 
każdej szkole są jakieś sale gimnastyczne. Być może  w pierwszej kolejności byłby potrzebny 
basen. Mieszkańcy powiatu albo jeżdżą do Uniejowa czy Kutna, czy Włocławka, gdzie trudno 
się jest dostać. Może w pierwszej kolejności należałoby budować basen.  
Radny Jacek Jabłoński  odniósł się do wypowiedzi przewodniczącego rady.  Radny 
potwierdził, że Klub Radnych powiększył się o jednego członka. Obecnie jest  pięć osób, tym 
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większa radość, że ta osoba, która wstąpiła do klubu (można powiedzieć legenda tego 
powiatu,  ale przewodniczący jest jeszcze młody i wiele przed nim). Radny przypomniał, że  
to jedyny radny, który był radnym wszystkich kadencji, wszystkich sześciu kadencji, od 1998 
roku. Od drugiej kadencji - wiceprzewodniczący radny, od piątej kadencji przewodniczący 
rady, również w tej szóstej kadencji rady. Jest niewątpliwie wzmocnieniem merytorycznym 
i ogromnym doświadczeniem klubu.   
Starosta Włocławski  odpowiedział na zadane pytania. Padł wniosek pana radnego Karola 
Matusiaka, który wspólnie z dyrektorem i pracownikami Powiatowego Zarządu Dróg zostanie 
poddany analizie. Dyskusja na ten temat trwała już w zeszłym roku. Dokona się dogłębnej 
analizy i postara się ten problem rozwiązać. Niebawem do tej miejscowości będzie 
remontowana droga, będzie kładziona nakładka. Przy okazji tego ten problem należałoby 
rozwiązać, jeżeli będzie to możliwe systemem remontowym.  Trudno powiedzieć jaki jest 
zakres prac.  Starosta następnie podziękował radzie za to, że w dniu sesji radni zaakceptowali 
zakup maszyny sprzątającej do dróg. Został  ogłoszony przetarg na zakup nowego remontera, 
aby po zimie i wielu innych momentach móc szybko odpowiadać na pewne rzeczy, które się 
dzieją. Pojawił się pomysł zakupu profesjonalnej maszyny sprzątającej zarówno dla asfaltu, 
jak i chodników, znaków itp. rzeczy. Buduje się te drogi, ale  trzeba je utrzymać, żeby one 
godnie także wyglądały, szczególnie po trudnych zimach i jak najszybciej ten zakup zostanie 
zrealizowany.  To się wpisuje w utrzymanie dróg. Starosta odpowiedział na wniosek pani 
radnej Kończyńskiej.   Sprawy ekologii są sprawami bardzo ważnymi i powiat stara się je 
realizować tam, gdzie ma ku temu kompetencje. W ostatnich latach podjęto próbę wykonania 
instalacji fotowoltaicznych we wszystkich jednostkach powiatowych, gdzie znacznie obniży 
to emisję zanieczyszczeń. Próbuje się także w kilku jednostkach zmieniać podejście co do 
źródeł ogrzewania tych jednostek. Była polityka oleju, ekogroszku. gdzie można, to czyni się  
starania, aby przechodzić na bardziej ekologiczne formy ogrzewania. Jeśli chodzi 
o nasadzenia drzew, to one corocznie są realizowane przy nowo wybudowanych drogach 
w bardzo dużej ilości. W taki sposób we własnych kompetencjach można na to 
zapotrzebowanie odpowiedzieć. Co do nasadzeń w innych terenach, nie jest to zadanie 
powiatu, aczkolwiek pojawia się także pomysł, po analizie tych spraw, aby po tym jak 
wykonana się  w tym roku instalacje fotowoltaiczne, rozpocząć proces dofinansowania 
i wykonania mini parków i tym podobnych rzeczy, nasadzeń ze środków Powiatowego 
Funduszu Ochrony Środowiska. Priorytetem jest fotowoltaika. Będzie się szło w kierunku 
wykorzystania środków z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska z opłat i kar, które 
corocznie do budżetu powiatu spływają. Jest ich zaoszczędzonych około 1 mln zł, które będą 
wkładem 50% dla instalacji fotowoltaicznych we wszystkich jednostkach powiatu 
włocławskiego, tam gdzie to jest możliwe. Jest to ekologia, ale także znacznie obniżą się 
rachunki za prąd.  W zeszłym roku starosta dokonał analizy i kosztu  oleju opałowego, i prądu 
w jednostkach i jest to kwota ok. 1 mln zł  w skali roku. Nie są to małe środki  i także należy  
szukać oszczędności i także myśleć o ekologii. Takie działania są podejmowane. Jeśli chodzi 
o Powiatowe Centrum Sportu i Rekreacji to to co mówił radny jest główną ideą rozpoczęcia 
prac, jeśli chodzi o infrastrukturę hal sportowych, boisk typowych. Gminy te problemy na 
swoich terenach rozwiązały. Powiat chce iść w kierunku budowy mini basenu, mini 
aquaparku, ukrytych kortów i krytego boiska, które byłoby odpowiedzią dla zarówno 
działających klubów, stowarzyszeń, ale przede wszystkim dla społeczeństwa. Starosta ma  
informację, że nowa perspektywa ma iść w kierunku budowy basenu w każdym powiecie. 
Należy się do tego przygotować. Została dokonana  bardzo szeroka analiza terenów, na 
których mogłoby być to wykonane. Z analizy wynika, że potrzeba około pięciu - sześciu 
hektarów gruntów, najlepiej słabej klasy, aby nie trzeba wykonywać planu miejscowego, 
procesu kilkuletniego i wyłączeń, najlepiej Skarbu Państwa bądź powiatu włocławskiego 
z dostępem do infrastruktury, przede wszystkim gazowej, aby to źródło było ekologiczne 
i usytuowane w centrum powiatu,  tak aby wszyscy mieszkańcy mieli jednakowy dostęp. 
Pojawia się pomysł części terenów lotniska w Kruszynie, gdzie grunt jest Skarbu Państwa  
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ponad 70 hektarów i będą czynione starania, aby część gruntów przejąć na rzecz powiatu 
włocławskiego. Taka też propozycja do dzisiejszego budżetu została złożona.  Zamysł tego 
jest, aby mieszkańcy powiatu włocławskiego z tego korzystali na preferencyjnych warunkach, 
szczególnie młodzież szkolna. Musi też być tak, aby miejsce przyciągnęło inne osoby 
i pozwoliło tej jednostce na siebie zarobić. Wstępne prace, po przyjęciu w dniu dzisiejszym 
budżetu, będą  rozpoczynane.  
Radna Ewa Kończyńska powiedziała, że ekologia to obszerny temat. Radną interesuje jedna 
z gałęzi ekologii - zielone płuca, czyli o tę część, która powoduje, że oczyszcza się 
środowisko.  Czy w ostatnim czasie - w tamtym roku i wiosną tego było roku było coś 
uczynione, żeby powiększały się zielone płuca? Radna zaapelowała o to teraz, bo jest obecnie 
wiosna  i wiosną takie sprawy  się organizuje i wykonuje. Radnej nie chodzi o zalesianie, 
tylko sadzenie drzew na ziemiach, które należą do powiatu i na przykład są otoczeniem stref 
ekonomicznych, szkół i innych instytucji powiatowych, gdzie można w tej chwili posadzić 
dużo drzew, które będą za 20 czy 50 lat pomocne w normalnym życiu.  Wiadomo, że trzeba 
robić fotowoltanikę i jeszcze inne piece wymieniać,  ale radną interesuje ta jedna część 
ekologii, czyli sadzenie drzew.   
Starosta Włocławski powiedział, że realizowane są zadania w postaci nasadzeń drzew przy 
okazji realizacji inwestycji przy drogach, przy terenach powiatowych, przy wybudowanych 
szkołach i innych obiektach, w miarę możliwości, tak jak działki pozwalają na 
zagospodarowanie tych terenów. W poprzednich latach kierowana była dotacja 
z Powiatowego Funduszu na nasadzenia dla stowarzyszeń. W roku  poprzednim zostawione 
były oszczędności na instalacje fotowoltaiczne, które są też ważne i kluczowe dla 
oszczędności budżetu powiatu włocławskiego.  Jeśli to zadanie zostanie zrealizowane, to 
będzie kontynuowany proces wspierania nasadzeń przez stowarzyszenia czy inne organizacje 
prawne z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska.  
 

30) Zamknięcie XXVII  Sesji Rady Powiatu we Włocławku.  
 
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady w dniu 10 marca 2021 
r. o godzinie 13:15 zamknął XXVII Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
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Ze Starostwa Powiatowego we Włocławku protokołowały: 
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